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Szanowny Panie Prezydencie, 

 

      zwracam się z uprzejmą prośbą o zajęcie stanowiska przez odpowiednie merytoryczne wydziały 

UM Ciechanów w następujących sprawach: 

 

 Modernizacja nawierzchni ul. Tomaszewskiego . W/w ulica wykonana jest w technologii tzw. 

„trelinki”. To przestarzała technologia, która powoduje nadmierny hałas przejeżdżających aut. 

Występują w niej liczne uszkodzenia, które powodują zagrożenia w ruchu drogowym. Ubytki i 

wybrakowana nawierzchnia mogą spowodować uszkodzenie poruszających się tam pojazdów. 

 W związku z powyższym proszę o rozpatrzenie możliwości wykonania nowej nawierzchni    

ul. Tomaszewskiego 

 

 

         

 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

   /-/ Michał Jeziółkowski 

   

   

   


